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PROTOKÓŁ Nr 2/2009 
z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 

odbytego w dniu 12 lutego 2009 roku 
 

Obecni na posiedzeniu: 
Jan Mazur – Przewodniczący Rady 
Ryszard Dembniak – Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu/Przewodniczący klubu 
radnych GIW 
Marcin Kumke – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
 
Nieobecni: 
Sylwester Budych – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności  
Ryszard Stachowiak – Przewodniczący klubu radnych GWS 
GraŜyna Znamirowska – Szwarc – Wiceprzewodniczący Rady 
Andrzej Budych –  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 
W zakresie przedstawianych spraw: 
Burmistrz Wiesław Czyczerski 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.15.00 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Zgodnie z planem Komisji Stałych i sesji 
 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  zapoznał Konwent z projektami następujących uchwał: 
- w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości (dwa projekty 
uchwał - udzielono bonifikaty na zakup w wysokości 34%, w drugim przypadku 47%) 
- w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli. Burmistrz przedstawił wprowadzone 
zmiany do regulaminu, które zostały zaakceptowane przez związek zawodowy nauczycieli. 
Ponadto poinformował, Ŝe na Komisjach zostanie jeszcze przedstawiony dodatkowy projekt 
uchwały zmieniający uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 
 
Konwent zapoznał się z treścią projektu oświadczenia w sprawie uczczenia 10-lecia istnienia 
Gimnazjum  w Zbąszynku. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad lutowej sesji, 
informując, Ŝe temat dotyczący funkcjonowania OKSiR zostaje przesunięty do realizacji w 
innym terminie. Przyczyną powyŜszej zmiany jest zgłoszenie nieobecności na posiedzeniach 
Komisji przez Kierownika OKSiR (zwolnienie lekarskie) oraz Zastępcę OKSiR (wyjazd w 
sprawie projektu „Moje Boisko-Orlik 2012”).  
Ponadto członkowie Konwentu otrzymali sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2008 rok oraz raport Burmistrza z 
realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2008 rok, celem zapoznania 
się z ich treścią. 
 
Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
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Przewodniczący Rady  
 
Jan Mazur 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
Otrzymują: 

1. Burmistrz 
2. Przewodniczący Rady 
3. Sekretarz 
4. Skarbnik 

 
 
 


